
16. seja obtinskega sveta 29. november 2016

ZAPISNIK
16. redne seje Obiinskega sveta Obiine Moravske Toplice, ki je bila
v torek, 29. novembra 2016 v prostorih Obdinc Moravskc Toplice,

Ilranjdcva ul. 3, s pridetkom ob 15. uri

NA\/ZOal Ilani obiinsliegr svcta:
Andrcj Baligad, lgor Camplin, Majda Durinek, Du5an Glof, Stefan HLrl, Anila Kerrl. an
(rlidrLrZila seje pri 2. toiki dnevnega leda), Sa5o Koca, Stefan I(odila, SaSo Noldii, Ladislay
Sabotin, Alojz Trplan, Leonn Turner, Vlado Vudkid, Vesna Zadravec.
Odsotni tlani obiinskega svela: Slefan Zohar' (opravieeno).
Ostali navzoli:
Alojz Glavad - Lupan, Marlina Vink Kranjec - tajnik obdine, Slavica Fujs - svetovalka za
finance, Danijel Kalamar in Bo5tjan Zver - javno podjetje Vodovod sistema B d.o.o., Lidija
Bohnec - predsednica nadzomega odbora Obdine Moravske Toplice in Melita Gorza - pravnik
VIV1, ki piSe zapisnik.

1. Potrditev zapisnika 15. redne seje Obdinskega sveta Obdine Moravske Toplice
2. Predlog Odloka o sprelnembah in dopolnitvah Odloka o proradunu Obdine Moravske

Toplice za leto 2016 - skraj5ani postopek
3. Predlog Odloka o grbu in zastavi Obdine Moravske Toplice - IL obravnava
4. Ugotovitveni sklep o prenehanju mandata dlanov sveta I(S Fokovci
5. Porodilo o izvedbi notranje revizije v Obdini Moravske Toplice zaleto 2015
6. Porodilo nadzomega odbora Obdine Moravske Toplice za leto 2015
7. Porodilo nadzomega odbora o opravljenem nadzoru poslovanja Gasilske zveze Moravske

Toplice za leto 2014
8. In-renovanje sveta javnih zavodov: OS Bogojina in OS Fokovci
9. Pobude, rnnenja, vpra5anja in odgovori
10. Razno: infonnacija o evalvaciji spremenjenega reZima plehrane v vrlcih obdine Moravske

Toplice, seznanitev z dopisom OS: Sola v naravi vseh treli 5o1 v obdini Moravske Toplicc.

Predsedujodi je predlagal umik todke 4. Ugotovitveni sklep o plenel.ranju mandata dlanov
svcta KS Fokovci in razsiritev dnevnega reda z novo 2. todko: Predlog sklepa o potrditvi
elabolata o doloditvi ceue storitev javne sluZbc oskr.ba s pitrio vodo.
Prcdlagan dncvni red je bil soglasno sprejet,

K 1. loiki:
Potrditq, zapisniha 15. rednc se ic Oblinskcea sycta ObI inc Moravske Tonlice

l,tiliDl,oG sI<LEl,A s'l'. tsr,
obiinski svct obiine Moravske Toplice potrdi zapisnih l5. rcrlnc seje obiinshega svcta
OhIine Moravskc Toplicc.

Navzodih je l3 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 13

PROTI: 0.

Sklcp je sprcj ct.

Sejo je vodil Zupan Alojz Glavad, ki je pozdravil vse prisotne in predstavil dnevni red,
posredovan z vabilom:
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skleDa o D otrditvi claborata o doloiih,i cenc storitey iavne sluZbc oskrba s DitnoPredlo

G. Alcr.lz cilal ai - zr-rpar obiinc l\4clavske 1'oplice je rivodor.ira povedal, cla je obdinski svct
obdinc Moravskc Toplicc na J4. scji potrdiJ elaborat, ki je stlen.rel k cnotni ceni. I(cr.
doloditev euotne cerle ni ved n.rogoda. obdinskenru svctu predlaga, da potrdi elaborat, ki ga je
izdelalo Javlo podjetje vodovod sistema B cl.o.o. lodeuo za obiino Mor.avske Toplice.
Pojasnilje, daje elaborat v osnovi enak, do razlik prihaja le v vi5ini ornt.eZnine.

V razpravi so sodelovali:
G. Leo,n Tumer je vpraSal za koliko se s tem obremeni obdinski proradun, ter kdo bo
nosil finandne posledice oz. vradal evropska sredstva.
G. Daniiel Kalamar - direktor javnega podjetja vodovod sisterna B d.o.o. je odgovoril, da
je bilo na sestanku na ministrst\u jasno povedano, da morata biti cena in upravljavec
enotna, ter da so na ministrstw zadeli z ugotavljanjem odgovornosti. Vendar glede enotne
cene obstajajo razlidna rrnenja in interpretacije, problem je predvsern v tistih obdinah, v
kateril.r so se zamenjali zupani. Pojasnil je, da groznja vradila sredstev obstaja, koliko bo
uresnidena pa se ne ve.
G. Bo5tjan Zver - javno podjetje Vodovod sistema B d.o.o. je odgovoril, da bo Obdina
Moravske
najen.rnine

G. Aloiz Glavad - Zupan je povedal, da bi enotna subvencija pomenila solidamost, ker te
ni, bodo cene za uporabnike po obdinah razlidne
G. Stefan Kodila je povedal, da je proti temu, da se pomembne odloditve sprejemaJo z
gradivom, prejetim na seji. Zanimalo ga je zakaj danes sprejelnanlo lode
je vzlrajalo na enotni ceni, ter katera obdinaje loden elaborat Ze sprejela.

no ceno, ko pa se

G. Dani el Kalantar direktor javnega podjetja Vodovod sisterra B d.o.o. je pojasnil, da
4 dokumente, v katerih so se zavezale k enotni ceni, ker pa skupniso obdine podpisale

elaborat ni sprejet, so loden elaborat sprejele MO Murska Sobota, Obdina Cankova,
Obdina Puconci....
G. Aloiz Glavad - Zupan je dodal, da uredba doloda, da de in-rajo obdine skupnega
izvajalca javr.re sluzbe in ne dolodijo enotlle cene za opravljanje storitev posamezne javne
sluzbe, lahko vsaka obdina lodeno dolodi ceno storitev posarnezne javne sluzbe, vendarje
bilo na rninistrstr,u izrecno povedano, da so se obdine s kohczijsko vlogo zavezale, da
bodo sprejele enotno ceno. Pojasnil je, da bo obdina takoj, ko bo sprej et dogovor obdin,
predlagala in sprejela drugaden elaborat.
G. Stefan Kodila je rnenil, da bi glede na povedano morali sprejeti dodaten sklep, ki bi
pojasnil zakaj sprejemanro loder.r claborat in da gre za zadasno situacijo.
G. Aloiz Glavad - Zupan je pojasnil, daje v razlogih za sprej ern sklepa vse to pojasujeno
G. Du5an Grof - podZupan je povcdal, da zastopa staliSde, da sc je potrebno zavarovati ter
nekje zapisati zakaj se splejema novi elaborat.
G. Aloiza Trplana je zanirnalo kdo bo izstavljal radune za dobavo vode v KS Ivanci.
Ga. Martina Vink Kraniec - tajnik obdine je odgovorila, da bo to javno podjetje Vodovod
sistema B d.o.o., potem ko bo nova cena uveljavljena.
G. Danijel Kalarnar direktor javncga podjetja Vodovod sisterna B do.o.o. je dodal, da bo
nan'Iesto Vodovoda Murska Sobota poloZnice izdajalo javno podjetje Vodovod sisterna B
d.o.o, na svojih poloZnicah.

Toplice za subvencijo namenila nekje med 150.000 do 160.000 EUR
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PREDLOG SKLI]PA ST. TSZ.

a) Obiinski svct Obdine Moravske Toplice zaradi nc sprejcma enotnega elaborata o
oblikov:rnju cenc storite\/ jaync sluZbe oskrba s pitno vodo na svctu ustanoviteljic
.javncga podjcti,l \/odolod sistcma l] d.o.o,, potrdi lilaborat o oblikovanju cenc storits
javne sluibe OSKITBA t; PITNO \,ODO \/ ORaINI l\IOlir\\rSKI t Otl.lCE ilc\iIil:
\/ll 02/2016-025, lii ga jc izdc)al izr':rjalcc.javnc sluZbc Jalno podjctjc \/orlor.ofl sistcpra
IJ d.o.rr. dnc 21.09.2016.
Elaborat o obliliovanju ccne storits ialnc sluZbc OSI(RI]A S PI'INO \,ODO Y
OBCINI NIORA\/SKE I'OPLICII r ctja tlo sprcjcma cnotncga claborata n:r s\ ctu
u s tan o'r,it eli ic.

b) Oblinski svct Obiine Mora.r,shc Toplicc sprejmc predlagan slilcp o dololih,i vilinc
sulrvencioniranja cene storitev obvezne obiinske gospodarske javne sluibe oskrba s
pitno vodo.

Navzodihje 14 dlanov obdinskega sveta
ZA: 13

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

l'red Iog Odloka o spremembah in doDolnifvah Odloka o n roralunu Obiine Moravske
Toplicc za lcto 201(r - sl<ra iSani nostonck

Ga. Slavica Fujs - svetovalka za finance je uvodoma povedala, da je bil proradun obdine
Moravske Toplice sprejet z odlokon.r o proradunu obdine Moravske Toplice za leto 2016. za
leto 2016 je bilo v sprejeten-r proradunu nadrtovanih i.594.437 EUR skupnih prihodkov in
'7.546.937 EUR skupnih odhodkov. 21.04.2016 je bil sprejet zakljudni radun proraduna
Obdine Moravske Toplice zaleto 2015.zugotovitvijo preseZka proradunske bilance prihodkov
ir-r odhodkov ter raduna financiranja in raduna finandnih terjatev in naloZb s
prerazporeditvami. Sprejeta je bila tudi lazporeditev ugotovljenih preseznih sredstev
proraduna iz leta 2015 ter vkljuditev le tega v proradun za leto 2016. v mesecu juliju
letosnjega leta jc Zupan porodal obdinskemu svetu obdine Moravske Toplice o izvrsevanju
proraduna v prveln polletju 2016. Porodilo je prikazalo primerjavo realizacije s sprejetinr
oziroma veljavnim proradunom. Sprejeti proladun je proradun, ki gaje sprejel obdinski svet v
filesecu lnarcu 2015, veljavni proradun pa vsebuje morebitne prerazporeditve med
proradunskimi postavkami kakol tudi vkljuduje prerazporeditve preseznih sredstev iz
preteklega leta po zakljudnerr raduuu. Z odlokom o spremembi odloka o proradur.ru obdine
Moravske Toplice za lcto 2016 ozirorna rebalansorrr proraduna obdine so predlagane
spremembe tako na strani prihodkov, kot tudi odhodkov. Najponrembnejsa spremernba na
strani pril.rodkov je zmanjSanje le teh iz naslova javnih razpisov. v letosnjem letu ni bilo
j avnil.r razpisov za izvedbo raznil.r projcktov, ki smo jih predvideli s proradu.rom za leto 2016.
Zaradi mtanjiarya sredstev iz naslova javnih razpisov se posleclidno zrnanjSuje tudi plaliralo
zadolZevanje obdine.
Predlog odloka so na svojih sejah obravnavali: odbor za zaii,ito in re5evanje, ki zaradi
nesklepdnosti o odloku ni odlodal, statutamo pravna komisija, ki je ugotovila, dajo zakonska
podlaga ustrezr.ra, ter svet za varstvo uporabnikov javnih dobrin, odbor za krnetij-stvo, odbor
za dru'Lbarc dejav,osti ter odbor za lokal,o infrastrukturo, ki obdinskemu svetu preilagajo,
da sprejnre predlagan odlok skupaj s prilogami.
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V razpravi so sodelovali:
G. Du5an Grof - podZlrpan ie vpra5al kaj je bilo planirano pod postavko energetska
sanacija stavb v Obdini Moravske Toplice v viSini 100.000 EUR, saj ugotavlja, da ni bila
lealizirana.

_q&-rc1lnAIffL IlIArflS! - tajnik obdine je pojasnila. cla smo rr. islili sanirati \/ei ob.jcktov
osnovrrih Sol in vrtcer'. r.er.idar je brl razpis zn er,crgetsko satlacijo stavb za obiino
nesprejemljiv.
G. Saio N oliid

Ga. Slavica Fujs - svctovalka za finance

je vpraMl koliko ie bilo prijavljenih razpisov in koliko od tcga uspe5nih,
tcr kaj je pr:edvideno pod investicijami \'Sportno infrastrukturo

je pojasnila, da razpisa iz naslova razvoja
podeZelja sploh ni bilo, da je razpis za sofinanciranje agromelioracij odprl Sele sedaj, da
projekta Brezrnejne ceste ni bilo, da za planirano prenovo javne razsvetljave ni bilo
primemega razpisa. Povedala je, da smo uspeli z razpisom Green Exercise ter da srro
uspeli pridobiti sredstva za ureditev zunanjih Sportnih igri5d pri DOS Prosenjakovci.
G. Stefana Kodilo je zanimalo zakaj sta k odloku priloZena dva dokumenta z istim
naslovom Rebalans nadrta razvojnih prograrnov 2016, zakaj ni realizirana obnova
vednarnenskih objektov in infrastrukture za razvoj vasi, zakaj so se spremenile Stevilke pri
postavki sanacija ceste Bogojina, ter kako je z realizacijo turistidne takse.

Ga. Slavica Euis svetovalka za fli,tance je pojasnila, da je eden nadrl razvojnih
programov pripravljen po virih financiranja, drugi pa po ekonomski klasifikaciji, ter da je
iz naslova turistidne takse zbranih ved sredstev, kotje bilo planiranih, ker se je spremenila
vi5ina turistidne takse in se povedalo Stevilo gostov. Glede ceste Bogojina je pojasnila, da
je predvideno dvoietno izvaj anje.

PREDLOG SKLEPA ST. IS::
Obdinski svct Obiine Moravskc Toplicc sprejme predlagan Odlok o spremcmbah in
dopolnitvah Odlol<a o proradunu Obdinc Moravske Toplice za leto 2016 s prilogami po
skrajlanem postopku.

Navzodih je 14 dlanov obdinskega sveta:

ZA: 1,4

PROTI: 0.

Sklcp je sprejet.

I{ 4. todki
Predlog Odlol<a o grbu in zastavi Obdine Moravske Toplice - II. obravnava

Ga. Martina Vink Kranjcc - tajnik obdine je povedala, da je obdinska uprava v skladu s

skleporn obdinskega sveta pozvala avtorja g'ba, da pripravi dopolnjen predlog grba in zastave,

ter pri tem r.rpo5teva pripornbe iz razprave rra 13. redni seji obdinskega sveta, ter da so vse

spremembe v predlagar.rem odloku oznadene s krepko pisavo.

Predlog odloka je na svoji seji obravnavala statutarno pravtia komisija, ki je preverila
zakonsko podlago in fonnaltio oblikovanost sklepa, ter ugotavlja, da je v skladu z veljavno

zakonodajo.
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V lazlrravi so sodelovali
G. Stcfan Kodila jc ugotavljal, da je grb isti z n.ralimi popravki, da je obrazloZitev gr-ba
zelo lepa, a da je vpra5anje kdo vse to v grbu vidi. Menil je, da bi obdinski svet nloral
imcti na rrizi ved pledlogov, ter da bi tudi obdani lnorali imeti moZnost sodelovar.rja.
Ga. Majda Durinck je mer.rila. da je glb nckatet'iut vSed. Cmgint pa ne bo nikoli vScd, ne
glerle na Stevilo danih predlogor,.
G. SaSo l(oca je povcdal, da se mn zdi, da grb bolj pr.edstavl.ja vas Moravske Toplice, l<or
obdino.
G. I-adislav Sabotin je ugotavljal, da se da z bescdno iglo rnarsikaj popraviti, ter cla je
sedaj vkljudena tudi narodnost.
G. Aloiz Glavad - Zr,rpan je povedal, da je nekon.ru gr.b rr5ed, nekomu ni, nekomu bo r,Sed
kasneje. ce bi bila v grbu romanska rotunda, bi bili pomisleki zakaj ni cerkev Bogojina ali
Martjanci, vsa naselja se v $bu ne rnorejo najti, ket obdina nima tak5nega elementa, ki bi
bil znadilen za vsa naselja. Poudaril je, daje bistvena zunanja prepoznavnost grba.
G. Vlado Vudkid je ugotavljal, daje Goridko bolj predstavljeno v besedi, kot v sliki.
G. DuSan Grofje povedal, da zatpa izboru komisije, drugade grb ne bo nikoli spreJ et, saJ

se zaveda, da vsaka noviteta v ljudeh povzroda nelagodje

PREDLOG SKLEPA 5T. TSq,

obiinski svet obtine Moravske Toplice sprejme predlagan odlol< o grbu in zastavi
Obdine Moravske Toplice.

Navzodih je 14 dlanov obdinskega sveta
ZA: 10

PROTI: 2.

Sklep jc sprejet.

K 5. toiki:
l'ololilo o izvcdbi notranie revizi le v ObEini Moravske Too licc za leto 2015

Ga. Maflina vink lGanj ec - tajnik obdine je povedala, da je obdina Moravske Toplice
opravljanje storitev notranje revizije poslovanja obdine za poslovno leto 20i5 zaupala druZbi
ABC revizija druiba za revizijo in sorodne storitve d.o.o., Ljubljana, ki je v rnesecu oktobru
2016 izvedla notranjo revizijo, ter pripravila porodilo, s katerim je potrebno seznaniti obdinski
svet.

Y razpravi so sodelovali:
- Ga. Anito Kemar.r je zanirnalo staliSde Zupana in obdinske r"rprave glede javnega

narodauja
Ga. Martina vink Kranjec - tajnik obdine je odgovorila, da obdinska uprava ni istega
nnenja kot revizorka, ki je gledala posamezne nar.odihrice po razlidnih niseljih in rnerii,
da bi bilo dobro izvesti v takih pri,erih skup.o jav,o narodilo. poveclala je, da obdina
javna narodila velike vrednosti objavlja na portalu.

Predlos SKLEI,A St. tss,
obdinski svet obline Mora'ske Toplicc se je seznanil s porodilonr o iz_r,eclbi notranje
rcvizijc v Obdini Moravske Toplice za lcto 20I5.
Navzodih ie l4 dlanov obdinskcga sveta:
ZA 14
PROTI O.

Sklep jc sprcj et.
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K 6. todki
l'orotilo narlzornega orlbora ObIinc N{oravslie Torrlicc za lcto 201 5

I'oloiilo na(lzornega odbolaje prcdstavila ga. Lidrja Bohncc - predsednica nadzolue.qa oclbora
Obtjr.re Moravske Toplicc, ki jc pleclstavila pregledana podr.odja, ter. predlagala obdinski
upravi, da glede na to, da obstaja precej tedatev zapadlih dez I leto, sproti oporrinja dolZnike
in vlaga izvr5be.

!l razpravi so sodelovali:

Navzodih je 14 dlar-rov obdinskega sveta:
ZA 13

PROTI O.

Sklep je sprcjet.

Tudi porodilo nadzomega odbola o opravljenem nadzoru poslovanja Gasilske zveze
Moravske Toplice za leto 2014 je predstavila ga. Lidija Bohnec - predsednica nadzomega
odbora Obdine Moravske Toplice, ki je povedala, da ni bil realiziran tisti del pogodbe, ki se
nanaSa na podajo porodila in zahtevkov za izpladilo.
G. Du5an Grof se je kot predsednik Gasilske zveze Moravske Toplice zahvalil nadzomernu
odboru za korektno izvedbo r.radzora, ter povedal, da bodo njihova priporodila upoStevana.

Prcrlloe SKLEI'A 5t. tsz,
Obdinski svet Obdinc Moravskc Toplice sc jc seznanil s poroiilonr nadzornega odbora o
opravljenem nadzoru poslovanja Gasilske zvczc Moravsl<c Toplicc za lcto 2014 r,delu,
hi sc financira iz proraluna Obdinc Moravshc Toplicc.

Navzodih je 14 dlanov obdinskega sveta:

ZA 14

PROTI O.

Sklep je sprejet.

6
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- Ga. Martir.ra Vrr.rl< Kranjec - tajnik obdinc je pojasnila, da je obdinska nprava pred leton.r
dni pregledala vse terjatve in jih posku5ala izterjati, dolZnikon.r so bili poslani opomipi,
nekateri dolZniki so bili povabljeni na ush.ri razgovor.. Pojasnila je, da je velik del dolga
predstavlja nepladan komur.ralni prispevek za naselje Modvar.

- G. SaSo Nordid je kot predsednik statutamo pravne komisije povedal, da je komisija
pregledala zakonsko podlago in razloge za sprejem sklepa ter oblikovanost sklepa, ter
ugotavlja, daje zakonska podlaga ustrezna, sklep pa pravilno oblikovan.

Predloq SKLEPA ST. 156:
Obtinski svet Obiine Moravske Toplice se je seznanil s porodilom nadzornega odbora o
opravljencm nadzoru zal<ljuinega raduna proraEuna Obiine Moravske Toplice za leto
2015.

K 7. toiki:
Poroiilo nadzorncqa odbora o opravliencm nadzoru Doslovania Gasilske zveze

Moravske Tonlicc za leto 20I4
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G. Drtian Grol je kot predsedlik l(omisije za rrandatila vplirSarla, \,olitve in iu.rcnova1.j;r

Irovedal, da komisija prcdlaga obdiusken-rri svctu, da sprej:lc naslednja sklelta:

l'rcdlo sKt,t,tPA s'r'. l5[i:
v svet javnega vzgojrTo-izobraZevalnega zavoda osnovnc Sole Bogojina se kot pledstavliki
ustanovitelja Obdine Moravske Toplice imenr.rj ejo :

Du5an Puhan, lvanci,
Andrej Baligad, Filovci,
Lidija Pucko, Bogojina.

Navzodih je l4 dlanov obdinskega sveta:
ZA 14

PROTI O.

Skle p je sprejet.

flcqllqs SKLEPa St. tsq:
V svet javnega vzgojno-izobtai.evalnega zavoda osnovne sole Fokovci se kot predstavniki
ustanovitelja Obdine Moravske Toplice imenujejo :

l) Dejan KodiS. Ratkovci,
2) Stefan Kodila, Selo,
3) Vlado Vudkid, Selo.

Navzodihje l4 dlanov obdinskega sveta:
ZA 14

PROTI O.

Sklep je sprejet.

K 9. todl<i

1)

2)
3)

7

K 8. toiki:
Inreno lanic s,r,eta iavnih zar-odor,: OS Bogoiina in OS Fokoyci

Pobude, mnenia, r,rrraiania in odgovori

l. G. Saia Nordida je zanirnal postopek priprave Obdinskega prostorskega nadfla.
2. G. Ladislav Sabotin je menil, dabi pri oddaji neprofitnega stanovanja prosenjakovci v

najem, morali dati moZnost sodelovanja MNSS, ki deluje v isti stavbi. opozoril je na
slabo stanje ceste, ki vodi do pokopali5da pri ror.r.ranski rotundi v Selu.

3. G. Aloiz Trplq! je opozoril, da Panvita z volnjo silosa,niduje cesto v Ivancih, ki jo je
gramozirala obdina.

4. G. Leonn T.rnerje opozoril na nevama odseka cest, in sicer cesta Bogojina, ki vodi na
avtocesto in cesta, ki vodi iz Nor5incev do Murske Sobote.

5. G. sa5o Koca je predlagal ureditev prehoda za pesce v Tesanovcil.r ter. preglecl distilnc
naprave Te5anovci, ki ima pogosto napake v delovanju.

6. G. vlado vudkid je predlagal postavitev svetlobr.rih koridorjev na cesti Selo - iikeeka
vas, ter posek vej s l.rrasta na ovi,ku proti pokopalisdu Selo, katerega vejevje pada na
cestiSde.

7. G. stefan Kodila je opozoril, da je bilo na sejah obdinskega sveta Ze vedkrat
obljubljeno, da bo na seji govora o sanaciji ogrevanja nu ornor',lh solah, ki se ved,o
ne deluje kot bi bilo potrebno.
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8. Ga. Anito Kclnan je podobno zanimalo kdaj bo na dnevnem ledu seje obdinskega
sveta sanacija ogrevanja osnovnih Sol, ter zakaj so se na osnovr,i Soli Bogojini stro5ki
og'evanja povi5ali.

0clqovori:
l. G. Alojz Glai,ui - Zupan jc na .,pra!an-je g. Saia r.*oltida, r:dgovolil, da jc poslopek

prillrave OPN na usklajevanju na ministrstvu za oko)jc in plostor, tcr da irna obdina v
naslcdr.rjem tcdnu dogovorjen ten.nir.r r.ia urinistrstvu. Povedal je, rla upa- cla bo OPN
lahko obravnavan na januarski seji obiinskcga sveta.

2. Ga. Martina Vink Klanjec - tajnik obdine je pojasnila, da sta se r.ra j avr-ri razpis za
oddajo neprofitnega stanovanja v Prosenjakovcili prijavili 2 kandidatki, od katerih ena
ni izpolnjevala razpisnih pogojev, zato je bilo star.rovanje dodeljeno prijaviteljici, ki
pogoje izpolnjuje, ter se je v stanovanje vselila s 1. novembrom. Glede ceste je g.

Alojz Glavad - Zupan odgovoril, da cesta ni javna, deprav bi si obdina to Zelela.
3. G. Alojz Glavad - Zupan je povedal, da bo o stanju ceste v Ivancih obdinska uprava

obvestila Cisto naravo in Panvito.
4. Glede ceste Bogojinaje g. Alojz Glavad - Zupan povedal, da gre za drZavno cesto, ter

da upa, da bo posluh na Direkciji za ceste. Povedal je, da je obdina glede ceste
Nor5inci naredila, kar je lahko, katastrska meja poteka pred tablo NorSinci, kar
predstavlja problem tudi pri pluZenju ceste.

5. G. Alojz Glavad - Zupanje povedal, da rnora biti prehod za peSce osvetljen, ter da vsak
poseg v distilno napravo Te5anovci, ki je bila grajena v dasih, ko so bili predpisi 5e

drugadni, zahteva denar', ki ga ni nikoli dovolj.
6. Glede svetlobnih koridorjev je g. Zupan povedal, da je potrebno razumeti, da iista

narava upravlja 230 krn kategoriziranih cest.
7. Glede sanacije ogrevanja na osnovnih Solah je g. Zupan povedal, da so bili opravljelli

in5pekcijski pregledi, da je obdina alngaLirala strokovnjake, ki pripravljajo re5itev, ko
bo vse pripravljeno, bo o tem razpravljal tudi obdinski svet.

llazno: informaci a o cvalvaci l'ct)r cn cI) a rcztIna rch rane y vrtcih obiincIS
Moravslte Tonlice. seznanitev z donisorn O ola v naravi YSch treh 5ol v obdini

Obdinski svet je bil seznalljen z evalvacijo spl'emenjenega reZima prehranjevada v Vrtcih
obdine Moravske Toplice. V evalvacijo so bili vkljudeni star5i ter strokovni in tehnidni
delavci. V 8 oddelkih so star5i ,nenili, daje nov ritenr prehranjevanja in poditka otrok v vficu
pozitivr.ra spremer.nba, v 2 oddelkih je plibliZno llolovica stariev, v 3 oddelkih pa vedina
star5ev menila, da jc nov ritcr.r.r prehranjevanja negativna spremernba. Strokovr.ri delavci 12

oddelkov od 13 podpirajo spremembo, saj strokovr)e delavkc ugotavljajo, da otroci pravilonra
pojedo ved hrane. Glede na ugotovljeno, se v zavodu Vrtci obdine Motavske Toplice od
Solskega leta 201612017 izvaja novi leZir.r.r prel.rranj evanj a in poditka.
Obdinski svet je bil seznanjen z dopison-r osnovnih Sol iz obdine, v kateretn se ravnateljice
vseh treh osnovnih 5ol zahvaljujejo obdini, ki je udencern 9. razreda on.rogodila brezpladno
Solo v naravi.

E

l( I0. toihi:

Moravshe Toplice.
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G. SaSo Koca je povedal, da je bila njegova marna zaposlena na OS Bogojina, ter cla otroci
r.rikoli r.riso hodili v Solo v naravi 3 krat lehto. Prosil jc, da obdinska uprava laredi prirncfiavo
z ostalin.ri Solarli o tem kolikokrat gredo otroci v iolo v naravi in kdo pladu;e stro5ke.
G. Aloiz Glavad - Zupa:r jc povedal, da ga korrentarii na spletneur portalu Sobotaiufo.cor.r.r o
nesposobirosti iu nedelu zupanii ne more.jo pustiti ravnodr.rinega. poYedal je. 11a je bilo v
obdini Molavske Toplicc od leta 2010 naprej narcjenega ogron.ll1o, tcl tla to ni le njegova
zasluga, arnpak zasluga vsch, ludi obiinskega sveta.

Sc'ja jc bila zakljudena ob 19.20

Zapisala:
ita Gorza

Predsedujodi:
Alojz Glavad, Zupan
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